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Zápisnica  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lenartov,  

konaného dňa 4.9.2015.    
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:          Ing. Jana Bľandová, starostka obce 

Poslanci: Ján Beňa, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján Frandofer, Dana 
Chomjaková, Jozef Leškovský, Ján Šandala, Rastislav Štibrich, 
Dušan Bilý 

Neprítomní:       
Ďalší prítomní: Mária Lamancová – hlavný kontrolór obce, Mgr. Mária Frandoferová – 

predseda miestnej volebnej komisie 

 

PROGRAM:  

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Sľub poslancov – náhradníkov 
5. PHSR – schválenie 
6. SPF – bezodplatný prevod pozemkov 
7. Diskusia 
8. Záver 

 
 
K bodu 1. Otvorenie 
Zasadnutie OZ otvorila starostka obce, privítala všetkých prítomných, oboznámila 
s programom, skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 7 + 2 náhradníci a OZ je 
uznášaniaschopné. Program zasadnutia schválený. 
 
Hlasovanie:                     za: 7 (Ján Beňa, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján Frandofer, Jozef 

Leškovský, Ján Šandala, Rastislav Štibrich) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
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K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 
Overovatelia zápisnice:  Cudrák Jozef, Štibrich Rastislav  

Návrhová komisia:         Frandofer Ján, Leškovský Jozef 

Zapisovateľ:                    Mgr. Jana Frandoferová 
 
Hlasovanie:                     za: 7 (Ján Beňa, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján Frandofer, Jozef 

Leškovský, Ján Šandala, Rastislav Štibrich) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
Schválený program: 
 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Sľub poslancov – náhradníkov 
5. PHSR – schválenie 
6. SPF – bezodplatný prevod pozemkov 
7. Diskusia 
8. Záver 

 
 
K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení 
- predniesla hlavná kontrolórka obce Mária Lamancová 
 
K bodu 4. Sľub poslancov - náhradníkov 
Predsedníčka miestnej volebnej komisie Mgr. Mária Frandoferová uviedla náhradníka za 
bývalého poslanca Patrika Chomjaka pani Danu Chomjakovú, ktorá vo voľbách získala 95 
hlasov. Náhradníčka zložila sľub poslanca. Sľub poslanca zložil aj Dušan Bilý, ktorý bol 
dlhodobo na PN a už má schválené vychádzky. 
 
Hlasovanie:                     za: 7 (Ján Beňa, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján Frandofer, Jozef 

Leškovský, Ján Šandala, Rastislav Štibrich) 
                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
 
 
K bodu 5. PHSR - schválenie 
Nič sa nezmenilo od posledného riešenia, PHSR bol jednohlasne schválený. 
 
Hlasovanie:                     za: 9 (Ján Beňa, Dušan Bilý, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján 

Frandofer, Dana Chomjaková, Jozef Leškovský, Ján Šandala, 
Rastislav Štibrich) 

                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
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 K bodu 6. SPF – bezodplatný prevod pozemkov 
Prišla odpoveď z Bratislavy ohľadom pozemkov na rómskej osade. Podrobný rozpis 
pozemkov predniesla starostka. SPF súhlasí s vydaním územného rozhodnutia pre stavbu 
nájomných bytov. Je potrebné do 12 mesiacov doložiť územné konanie. Sú prisľubené 
pozemky na športový areál. Je potrebné doložiť projekt na daný športový areál. OZ poveruje 
starostku obce so začatím územného konania a berie na vedomie stanovisko SPF, bezodplatný 
prevod 
 
Hlasovanie:                     za: 9 (Ján Beňa, Dušan Bilý, Ján Bortník, Jozef Cudrák, Ján 

Frandofer, Dana Chomjaková, Jozef Leškovský, Ján Šandala, 
Rastislav Štibrich) 

                                         proti :         0          
                                         zdržal sa:    0        
 
 

K bodu 7. Diskusia 
- riešilo sa zasadnutie MAS v Malcove. P. Cudrák povedal, že 1,00 € na občana je veľmi 
veľa, keď sa to povyberá po celej doline, tak je to veľmi veľa. MAS nemá ešte stále schválený 
štatút. 
- p. Bortník sa vyjadril, že nie je dokončený odmeňovací systém 
- p. starostka upozornila poslancov, že každý kto poberá poslaneckú odmenu, sú mu 
pozastavené všetky dávky v hmotnej núdzi. P. Dušan Bilý sa vzdal poslaneckej odmeny 
verejne a písomne. 
- p. Bortník informoval o súťaži „Naj záhradka“. Definitívny víťaz je p. Marián Kačmár, na 
druhom mieste p. Škoricová a na treťom mieste p. Dudra. 
 - 1. miesto: 50,00 € - Marián Kačmár 
 - 2. miesto: 30,00 € - Mária Škoricová 
 - 3. miesto: 20,00 € - Marián Dudra 
 - poukážky pre výhercov na nákup v záhradníctve Mičurin. 
- p. Bortník informoval o stave požiarnickej ávie IVECO DAILY (vytekanie nafty) 
- p. Bortník žiada informovanosť od RMŠ, RZŠ ohľadom počtov žiakov, zložení personálu. 
- TSP, KC – predniesť správu. 
- október, mesiac úcty k starším – riešil sa program, koho pozvať. P. Beňa sa ujal, že niečo sa 
pohľadá. 
- poslanci sa dohodli na pracovnom stretnutí ohľadom odmeňovacieho systému. Pracovné 
stretnutie bude 8.9.2015 o 17:00 hodine. 
- p. Štibrich informoval o „spovednici“ na ihrisku, pravdepodobne sú tam sršne, osy. 
- p. Šandala podal návrh na odstránenie „kovaľne“ na náklady majiteľa vyhne. Táto stavba 
ohrozuje ľudí. 
- p. Bilý sa sťažoval na spoluobčana na osade 
- bude sa riešiť havarijný stav v bytovke, lebo p. Michal Bilý pravidelne vytápa byt Rastislava 
Bilého. 
 
- p. starostka ukončila zasadnutie. 
 

 

Návrh na uznesenia prečítal Frandofer Ján 

 

Zapísal: Mgr. Jana Frandoferová 

 

 



 

 4

 
Overovatelia zápisnice: 
 

 

Cudrák Jozef          ................................... 

 

Štibrich Rastislav           ................................... 

 

 

 

 

................................. 

                      Ing. Jana Bľandová 

          starostka obce 


